
 

 

 

 

 

Acta de l'assemblea de Vilafranca en Comú 
Prèvia al Ple Municipal de l'Ajuntament 

 

Ordre del dia 
1) Aprovació acta assemblea anterior. 

 ACTA APROVADA 

 

2) Debat sobre els punts de l'Ordre del Dia del Ple Municipal del dia 18 de maig 

de 2021. 

1. ACTA PLE. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió ordinària celebrada el 20/04/2021. 

 

2.12/2021/1627 – MODIFICACIONS PRESSUPOST – Aprovació inicial l'expedient de 

modificació de crèdits núm. 12/2021 

  

 ABSTENCIÓ  

 

3. 4/2021/1447 –EXPEDIENT DE CRÈDIT - Proposta al Ple, si escau, d’acceptar la subvenció i 

el seu conveni, i l’aprovació del préstec de 6.300.000€ dins el Programa de Crèdit Local de 

la Diputació de Barcelona. 

 Es tracta de préstecs que fa la DiBa sense interessos de retorn, fet mitjançant bancs 

 tradicionals. Aquest és un crèdit per inversió a la via pública. 

 Trobem bé el fet però qüestionem amb quins bancs es treballa. Demanarem que les 

 administracions, en general, treballin amb banca ètica sempre que sigui possible. 

 ABSTENCIÓ 

 

 

 

-Lloc: Assemblea virtual. 

-Data:  Dilluns 17/05/2021 

-Hora: 19.00h. Inici assemblea. 21.00 final. 

Assistents: 16 
 

 

-Assistents: 15 

 



 

 

 

 

 

4. 1/2021/1388 – RECURS DE REPOSICIÓ SABA - Proposta al Ple, si escau, de desestimar el 

recurs potestatiu de reposició interposat per l’empresa SABA APARCAMIENTOS, SA contra 

l’acord del Ple de la Corporació de data 16 de febrer de 2021 

 En un Ple anterior ja es va votar a favor de la proposta de l'EdG. Ara farem el mateix, 

 desestimant el recurs interposat per l'empresa SABA.  

 Una vegada més, recordarem la remunicipalització que venim proposant. 

  

 A FAVOR 

5. 3/2020/HIS_PG – MODIFICACIÓ BASES D’EXECUCIÓ - Proposta al Ple, si escau, de 

modificació de les bases d’execució del pressupost. 

 És una modificació tècnica d'un pressupost que no és el nostre. 

 ABSTENCIÓ 

6. 2/2021/1455 – CREACIÓ PLAÇA SOTSINSPECTOR DE LA POLICIA LOCAL - Proposta al Ple, 

si escau, d’aprovació de la creació d’una plaça de Sotsinspector de la Policia Local. 

 A FAVOR 

7. 46/2021/1376 – PROTOCOL TELETREBALL - Proposta al Ple, si escau, d’aprovació del 

protocol per la implantació del teletreball. 

 Hi estem d'acord, recalcant que l'atenció presencial s'ha de mantenir. 

 A FAVOR 

8. 3/2020/CNT – ADJUDICACIÓ DE LA GESTIÓ INDIRECTA COMPLEX AQUÀTIC - Proposta al 

Ple, si escau, d’adjudicació del contracte per la Gestió indirecta de l’explotació integral de 

l’equipament municipal esportiu “Complex Aquàtic” de Vilafranca del Penedès. 

 Amb la CoVID,  l'EdG va haver de rescabalar l'empresa per les pèrdues. Arran 

 d'aquest fet, l'EdG va reformular les bases del concurs, de manera que a partir d'ara, 

 si hi ha beneficis, una part anirà a l'Ajuntament. 

 Hem demanat en diverses ocasions un estudi per a la transició cap a la 

 remunicipalització del servei i també l'aplicació de la tarifació social als preus 

 d'accés. 

 Hem d'insistir per tal que tots els vilafranquins i vilafranquines que ho vulguin hi 

 puguin accedir. Hem d'insistir per tal que el preu no sigui un obstacle. 



 

 

 

 

 

 ABSTENCIÓ 

 

9. 23/2021/1029 MOCIÓ PER L’ALLIBERAMENT DE PATENTS Moció que presenta el 

grup municipal de VeC de suport a l’alliberament de les patents de les vacunes. 

 A FAVOR 

 

10. 24/2021/1029 MOCIÓ PER LA MILLORA DE LA MOBILITAT FERROVIÀRIA Moció que 

presenta el grup municipal de VeC per la millora de la mobilitat ferroviària sostenible i 

pública. 

  

 A FAVOR 

 

11. 25/2021/1029 MOCIÓ PER LA PROTECCIÓ DEL COMERÇ I LA RESTAURACIÓ 

Moció que presenta el grup municipal d’ERC per a la protecció i dinamització del 

comerç i la restauració a Vilafranca del Penedès. 

  

 Reducció de taxes d'escombraries sí, però no de manera indiscriminada, tal i com es 

 va fer amb les terrasses. 

 També demanem dinamització econòmica i cultural per tots els barris, no només pel 

 Centre vila. 

 Hi ha dificultats de mobilitat en horari comercial per la circulació de vehicles de 

 càrrega. 

 Si es dinamitza el comerç, caldria augmentar el nombre de contenidors. Els actuals 

 comencen a mostrar-se insuficients. 

 

 A FAVOR 

 

12. 26/2021/1029 MOCIÓ PER LA DECLARACIÓ D’ÀREA D’HABITATGE TENS Moció que 

presenta el grup municipal d’ERC per a promoure la declaració d’àrea amb mercat 

d’habitatge tens del municipi de Vilafranca del Penedès segons la Llei 11/2020, de contenció 

de rendes de lloguer d’habitatges. 

 

 El Parlament va aprovar una llei per intentar regular els lloguers. Aquesta llei ha 

 estat recorreguda però en alguns llocs encara és vàlida, per alguns casos en concret. 

 La Llei és vàlida fins setembre d'enguany i es demana que, després, els ajuntaments 

 que vulguin ho demanin si continuen tenint problemes d'aquest tipus. 

 Hi votarem a favor i demanem ENCAPÇALAR-LA. 



 

 

 

 

 

 A FAVOR 

 

13. 27/2021/1029 MOCIÓ D’ADHESIÓ A LA XARXA DE CIUTATS PER LA BICICLETA Moció 

que presenta el grup municipal de C’s per l’adhesió de Vilafranca del Penedès a la Xarxa de 

Ciutats per la Bicicleta. 

 

 A FAVOR 

 

14. 28/2021/1029 MOCIÓ PER L’ESTUDI SOBRE LA MUNICIPALITZACIÓ DE LES ZONES 

BLAVES. Moció que presenta el grup municipal de la CUP per la realització d’un estudi de 

viabilitat extern sobre la municipalització de les zones blaves. 

 

 A FAVOR i demanem ENCAPÇALAR-LA 

 

15. PRECS I PREGUNTES 

1. Seguiment del tema de les aigües fecals a l'Av. Pelegrina. 

2.La neteja dels carrers aixecant la pols enlaire causa problemes. S'hi pot fer alguna cosa? 

3.Referent al límit de velocitat 30, caldria reforçar amb elements dissuassoris. 

 

3) – Presentació per a debatre el tema: Pacificació dels entorns escolars, a 

càrrec del Grup d’Educació de VeC (Ramon) 

 

Des de l'inici del curs s'ha vingut observant un tracte diferencial quant als espais d'entrada i 

sortida de les escoles:  

l'escola Montagut talla el carrer. 

St. Ramon no li cal fer res perquè la zona està pacificada.  

A Sta. Anna tanquen el carrer amb tanques. 

A St. Elíes i Estalella, on hi havia tradicionalment conflictes amb la circulació de 

furgonetes de càrrega, s'ha variat els horaris del centre vila, però sembla ser que 

l'Estalella continua tenint conflictes. 

Davant del Baltà-Elíes també hi circulen cotxes. 

A la Pau Boada hi ha molts conflictes entre vianants i vehicles al pas de vianants. 

Als Instituts, els nois i noies que arriben en bus des dels pobles del voltant s'han 

d'esperar a la vorera per entrar a l'escola i a la sortida mentre esperen que arribi el 

bus. En general als Instituts les entrades i sortides no estan massa ben organitzades, 

ni de cara als nois i noies ni de cara als vehicles que tenen necessitat de circular. 



 

 

 

 

 

Cal una Diagnosi: situació concreta de cada escola. 

➢ Entrevista amb la coordinadora d'AFA. 

➢ Trobada amb l'equip de govern per insistir en els temes de Camins escolars i Entorns 

escolars. 

➢ Trobada amb les Associacions d'estudiants. 

➢ Trobada amb les Direccions?? 

A partir d'aquí, i de manera conjunta amb Policia, Via Pública i Mobilitat, dissenyar un Pla 

estandard de pacificació per a totes les escoles, adaptant-lo després a les particularitats de 

cada escola. 

 

 

4) – Informacions diverses 

a. Campanya sobre Transport Públic Ferroviari  

➢ Xerrada, Moció, Articles d'opinió. 

➢ Pancartes a les estacions de Sant Sadurní, Gelida, Vila, Monjos, Lavern, La Granada. 

➢ Recull de condicions de cada estació de l'Alt Penedès. 

➢ Edició en PDF dels articles i de la Xerrada. 

➢ La segona part de la campanya tractarà del Transport en bus. 

 

b. Informe Econòmic  

1.El Ramon fa una aportació mensual a VeC, dels ingressos personals que rep en concepte 

de dietes de l'Ajuntament. Aquests ingressos tenen una repercussió amb els seus deures 

amb la Hisenda pública. Per tal que això no el perjudiqui econòmicament, durant tres mesos 

no farà aquesta aportació. Aquest fet comportarà una reformulació del pressupost 2021. 

2.Aprovació dels comptes del 1er trimestre 2021. L'assemblea els dona per aprovats. 

 

c. Ordenança Animalista Mancomunitat 

Aquest tema queda pendent per a la propera assemblea. 

Vindrà la Nuria Lopez a exposar tot allò que estan duent a terme per tal que els municipis 

pertanyents a la Mancomunitat Penedes-Garraf es facin seva l'Ordenança Animalista de 

Vilafranca. 

 

 

Vilafranca del Penedès, 17 de maig de 2021 


